

餐酒配搭新靈感，葡萄酒、烈酒與啤酒亮點不容錯過 Get a First Look at Featured Bottles — Power Up Your Wine Menu

葡萄酒、烈酒與啤酒不只是佐餐飲品，更是塑造餐飲氛圍的靈魂元素。RBHK 2025 匯聚不同種類的酒品，為餐廳、酒店及酒吧業界帶來源源不絕的靈感。無論您是打造酒單、設計創新雞尾酒，或探索餐酒配搭，RBHK 都是激發創意與交流的理想平台。馬上查看精選酒品，發掘更多靈感與可能性！

Looking to refresh your beverage menu or elevate your pairing game? RBHK 2025 brings together a curated selection from across the globe, including boutique wineries, craft breweries, and worldwide brands, offering endless inspiration for restaurants, hotels, and bars. Whether you're designing a beverage list, crafting signature cocktails, or exploring food pairings, RBHK is the ultimate platform for creativity and connection. Explore our featured selections and unlock new possibilities for your beverage program!

焦點產品

Highlighted Products



紅醇坊

[ALARCON V. Limited](#)

奧地利自然酒的頂流酒莊

- 堅持極簡干預之釀酒理念
- 酒品未經過濾與淨化，展現個性、工藝與歷史
- 產品風靡全球，並應邀為世界頂級 NOMA 餐廳量身打造 Per Se 系列
- 入口異常濃郁，成熟飽滿蘋果/柚子/花香和礦物質，尾韻與葡萄香融合，如綻放中的少女，令人印象難忘

Austria's Leading Natural Winery

- Respect for mother nature with a minimal-intervention winemaking philosophy
- Wines are unfiltered and unrefined, reflecting personality
- Well known in the world and serving at the World No 1 restaurant "Noma"
- Subtle with surprise at first sip, enjoy the astringent acid notes with apple, grapefruit and floral



白鯨釀造

[Baekkyung Distillery inc.](#)

韓國傳統烈酒的現代演繹

- 優質韓國傳統烈酒，融合祖傳遺產與「法制」工藝
- 嚴選優質米與獨家酒麴釀造，口感醇厚細緻

Modern Korean Spirits Rooted in Tradition

- Premium Korean spirit. Ancestral heritage meets 'Beopje' herbal processing
- Crafted with proprietary nuruk and select rice for refined taste



Brandwerk Limited

Budvar 是捷克最經典的國民啤酒，被譽為世界上最優質的拉格啤酒之一。經過長時間熟成，Budvar 呈現出獨特的順滑口感與豐富風味。

Proudly owned by the Republic of Beer, Budvar is considered one of the best lagers in the world.

With a long maturation period, Budvar has a distinctive smooth yet rich mouthfeel and flavor.

立即登記成為買家
Register as Visitor

Organiser:

Informa Markets

Discover more:



informa markets

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

+852 3709 4981

visit@rbhk-ga.com

www.RBHK-GA.com

Follow us:

[f](#) [@](#) [in](#) RBHKGA